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PROCES – VERBAL 
 

 Încheiat azi, 05 septembrie 2022, cu ocazia ședinței extraordinare convocată de îndată 
a Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 14 membri, 1 
reprezentant ai satelor aparţinătoare Municipiului Sfântu Gheorghe, Miklós András – sat 
Coşeni, lipsind: Comăneci Liviu-Vasile, Debreczeni László, Jánó Mihail, Kádár Imola, 
Kolcza István, Magyarosi Imola-Piroska, Vargha Fruzsina. 
 Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile art. 22 alin. (1), art. 40 lit. c și art. 42 din HCL nr. 95/2020 
privind aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare al Consiliului local al 
Municipiului Sfântu Gheorghe, cu modificările și completările ulterioare, respectiv în 
conformitate cu prevederile art. 133 alin. (2) și art. 134 alin. (4) și art. 196 alin. (1) lit. b din 
OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, prin 
Dispoziţia emisă de primarul municipiului Sfântu Gheorghe, nr. 1190/2022. Ședința se 
desfășoară prin sistemul de audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: Toth-Birtan Csaba viceprimarul municipiului 
Sfântu Gheorghe, Kulcsár Tünde-Ildikó secretarul general al municipiului Sfântu Gheorghe.  
 Domnul președinte de ședință CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Fac prezența.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent.  
 (lb.m.): „Pe Ordinea de zi se află un singur punct. Dacă sunt propuneri legat de 
Ordinea de zi, se poate face acum. Dacă nu sunt, înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, 
doresc să vă supun atenției următoarele: potrivit art. 228 din OUG nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea hotărârilor consilierii care au un 
interes personal în problema supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt 
obligaţi să anunţe înainte de începerea ședinței interesul personal pe care-l au în problema 
respectivă. Sunt asemenea situații? Dacă nu sunt, vă propun să aprobăm Ordinea de zi, care 
conține un proiect de hotărâre. Eu votez cu ”da”.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Și eu sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Vargha Fruzsina a început 
conferința de presă, dar eu, Zsigmond József sunt de acord.” 
 Se votează cu 13 voturi pentru, 1 consilier lipsind de la vot (Lakatos László), Ordinea 
de zi. 
 Domnul președinte de ședință CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumesc frumos. 



Trecem la punctul 1.” 
 PUNCTUL I de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii 
unui contract de locațiune între Bertis SRL, Municipiul Sfântu Gheorghe, Creșa Sfântu 
Gheorghe și Şcoala Gimnazială „Gödri Ferenc” Sfântu Gheorghe, având ca obiect închirierea 
unei bucătării din strada 1 Decembrie 1918 nr. 30. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Eu Toth-Birtan Csaba voi 
prezenta și dl. primar este la conferința de presă. Datorită faptului că începând cu anul școlar 
2022-2023 în noua creșă înființată în Sfântu Gheorghe vor începe 386 copii în 17 grupe, însă 
bucătăria creșei nu are capacitatea de a îndeplini acest lucru, totodată, având în vedere faptul 
că am început transformarea clădirii Grădiniței cu program prelungit „Árvácska”, iar Direcția 
Sanitară-veterinară a suspendat funcționarea bucătăriei, astfel cei 162 de preșcolari nu pot fi 
aprovizionați cu alimente, de aceea am găsit soluția, ca bucătăria fostului restaurant al Bertis 
SRL, aflat pe strada 1 Decembrie 1918 nr. 30, să o închiriem cu toate echipamentele de 
bucătărie, astfel personalul creșei va găti în bucătăria închiriată. Oferta de preț a firmei Bertis 
SRL pentru chirie este de 10.000 de lei, care conține chiria clădirii și chiria echipamentului, 
respectiv cheltuielile pentru utilități: energie electrică, gaz, apa, care sunt necesare pentru 
funcționarea bucătăriei. Aceast contract de subînchiriere îl prezentăm consiliului local, ca să 
aprobați încheierea acestui contract. În afara de asta și grădinița va încheia un contract cu 
Bertis SRL pentru transportul alimentelor, nu pentru chirie, care va trebui aprobat consiliul 
de administrație al grădiniței, și nu de consiliul local. Mulțumesc frumos.” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 369/2022. 
 Domnul președinte de ședință CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumim frumos 
pentru prezentare. Comisiile de specialitate I, IV și V au avizat favorabil. Are cineva 
întrebări, observații legat de proiectul de hotărâre? Dacă nu sunt, vă rog să votați. Eu votez cu 
”da”.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilie SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Bună ziua. Și eu, Lakatos László 
sunt prezent și sunt de acord cu proiectul de hotărâre.” 
 Domnul președinte de ședință CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumim frumos. Am 
aprobat cu 14 voturi pentru, proiectul de hotărâre. Nemaifiind alte puncte, ședința s-a 
încheiat. La revedere.” 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a fost 
adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 29 septembrie 2022. 
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